
Interpelácia č. 4/2016   
 
 
2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Berešová: 
V priestoroch skladu PHM na ul. kpt. Nálepku je značné množstvo konárov z orezov 
a výrubov stromov v meste. Tieto konáre sa tam pália, je to jednak zakázané a škodí to 
životnému prostrediu. Chcem sa spýtať, prečo táto drevná hmota nebola ponúknutá 
Trebišovskej energetickej na štiepkovanie? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pokiaľ ja mám dobre informácie, boli sme sa pozrieť aj s pánom prednostom na mieste, 
priamo na mieste ten materiál bol zoštiepkovaný a bol použitý pre potreby mestského 
hospodárskeho strediska, ktorý ho využíva na svoju záhradnícku činnosť.  
 
Ing. Kereštan: 
Táto drevná hmota na sklade PHM, ktorá bola tam uskladňovaná niekoľko rokov dozadu, 
zvrchu to vyzeralo, čo sme začínali štiepkovať, všetko sa zoštiepkovalo, čo sa dalo 
zoštiepkovať. Ostatná drevná hmota dá sa povedať, že už nespĺňala podmienky tomu, aby sa 
to dalo štiepkovať lebo sa drvila. Tá časť sa uskladnila s tým, že v terajšom období, keď príde 
teplejšie, bude sa z toho robiť nejaká, poviem tak, ako zemina, ktorá sa bude dať využiť na 
výsadbu nejakých tých kvetín alebo niečo tak. Čo sa týka spaľovania, spaľovalo sa v takom 
období, kde sme požiadali, dali sme aj podnet pre Hasičský a záchranný zbor v Trebišove 
s tým, že sme mali ľudí,  ktorí robili 8 h vonku, mali kvázi aj na vlastný ohrev, tak by som to 
povedal, túto časť. Z drevnej hmoty je tam štiepka, my sme požiadali aj boli sme, 
komunikovali sme s Trebišovskou teplárenskou, oni nám dali odkaz na to, že oni o tom 
nerozhodujú, o tom rozhoduje Bratislava, či to zoberú alebo nezoberú. Viacej k tomu vám 
neviem povedať. Inač v tomto areáli už z drevnej hmoty už je väčšinou štiepka a tá je pod 
prístreškami uskladnená. Čakáme na jej ďalšie využitie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 


